
Jag, Anna-Victoria Ingemarsdotter lever och bor ute i skogen strax utanför Norrköping med 
mina fem jaktspaniels. Har varit aktiv med denna jaktform sedan 2003, jagar och tränar mina 
hundar, samt går jaktprov för att meritera dem. Har sysslat med jakt i olika former sen jag var 
16 år, började som klövvilts jägare med min morbror Henry och min pappa. Kom in på 
Spaniels redan under 90-talet men då mer som en rolig allround hund, Holly, kom från Paul 
Andersson, en härlig tjej med fart och bra jakthund. 
  
Mer på riktigt kom jag in i Spanielvärlden under 2000-talet, jag köpte en ny hund vid namn 
Candy, Brackendale Shandy, här var det fart och tryck, oj, jag kliade mig i huvudet många 
gånger under hennes valp tid, vad hade jag skaffat mig??? Jag försökte få lite ordning på detta 
virrvarr, men det var inte lätt. Med tiden har jag lärt mig att träna dessa underbara hundar, hur 
jakten ska gå till och hur jag kan jaga över min egen hund och föra hund till andra skyttar. En 
spaniel kan man ha till mycket jakt, men jag gillar den stötande fågeljakten allra mest, fart och 
stil och mycket fokus. 
  
Erfarenhet och att få rätt kontakter är mycket viktigt när man börjar med en ny liten valp, bra 
grund och att förstå sig på jakten är en förutsättning, sen kan det bli hur bra som helst. 
  
Idag tar jag emot hundar på träning och utbildning, och jag hjälper andra med sina hundar att 
träna och komma på rätt spår, och håller kurser. 
  
www.jaktspringerspaniel.se 
 

 


